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LA PREMSA DELBAIX

SEGUEIX CADA DÍA LES NOTICIES DE LA TEVA COMARCA A: www.lapremsadelbaix.es

Tel. 93 771 38 80
www.gruascorcan.com
info@gruascorcan.com

PUENTES GRÚA Y POLIPASTOS
MONTAJE  DE PUENTES GRÚA 
Y POLIPASTOS
MANTENIMIENTO PREVENTIVO 
Y CORRECTIVO 
ADECUACIÓN DE NORMATIVAS
COMPONENTES PARA LA ELEVACIÓN
ESTRUCTURAS METÁLICAS

GEMAIN DISTRIBUCIONES NÁUTICAS
CAMÍ SAGRAMENTS, 65 - NAVE 23
POL IND. SANT ERMENGOL II
08630 - ABRERA (BARCELONA)
Tel. 93 770 41 05 - Fax. 93 775 95 48
www.germain.esDistribuciones náuticas

desde 1980

Rehabilitació de Façanes
Supermeabilització
Restauració de Patis

Baixants
Construcció de Torres

OBRA EXTERIOR

Rehabilitació d'interiors
Reformes Cuines
Reformes Banys

Envans i Sostres
Pladur

OBRA INTERIOR

Mobles de Cuina
Mobles de Bany

Parquet
Complements

DECORACIÓ

c/Mossèn Jacint Verdaguer, 36 
Sant Vicenç dels Horts
Tel. 93 676 85 68 
608 99 10 08
contacto@marvaninteriors.com
www.marvaninteriors.com

MOLINS DE REI
Re-inauguración

ROSTISSERÍA "EL PONT"
Gran variedad de comida para llevar

y oferta especial en:

POLLO A L'AST 8€
Pedidos al: 936802906

C/ Pont de les Quinze Arcades, 7

Viernes/Sábado/ Domingo y Festivos
9h -16h / 19:30h - 22:30h

Apagada elèctrica i polèmica 
política a l’aeroport

Opinió Política Comarcal
L'opinió dels polítics de la nostra comarca sobre les próximes eleccions

Pàgines centrals

Pàg. 2
L'avaria a un cable de tensió a una pista provoca el desviament 
d’onze vols i un expedient d’Interior al Prat

VOLEM QUE SIGUIS 
PROTAGONISTA, ARA ES LA TEVA

Tota la informació la tens 
al teu abast a través de: 
www.lapremsadelbaix.es

Pot enviar-nos les teves 
informacions a:
mfontanals@lapremsadelbaix.es

L'ACTUALITAT DEL FUTBOL, BÀSQUET 
I POLIESPORTIU EN EL BAIX LLOBREGAT 

Cochinillo
Pulpo Gallego
Lacón Gallego
Lagrimitas de pollo
Oreja Gallega
Callos
y más...

Rambla Josep Mª Jujol, 23 - SANT JOAN DESPÍ

1,50€

TAPAS

CAÑA
    + TAPA
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Un ferit greu per una explosió de gas a Sant Boi

SANT BOI

A les 15.15 hores del 4 de 
novembre va haver-hi 
una explosió de gas a 

l’interior d’una empresa de 
transports situada al po-
lígon industrial Salines, a 
Sant Boi de Llobregat.

Es tracta de l’empresa Trans-
portes Martín, dedicada al 
transport de matèries peri-
lloses per carretera.

Com a conseqüència del 

succés, un treballador va re-
sultar ferit greu amb crema-
des a diverses parts del cos i 
va estar traslladat pel SEM a 
l’hospital Vall d’Hebron.

Tasques de neteja
L’accident es va produir 
quan els treballadors de 
l’empresa realitzaven les 
tasques de neteja d’un 
remolc cisterna situat a 
l’exterior de la nau i que es-
tava buit de producte, se-
gons van explicar des dels 

Bombers de la Generalitat.

Un dels treballadors, si-
tuat en una de les boques 
d’aquest remolc, ha anat a 
obrir-la. En aquest moment 
s’ha produït la deflagració 
dels gasos a l’interior de la 
cisterna.

Ha quedat afectada la nau 
de l’empresa amb trenca-
ment d’elements superfi-
cials de coberta, però no hi 
ha danys estructurals.

Fins al lloc es van des-
plaçar quatre dotacions 
dels Bombers de la Gene-
ralitat que van realitzar les 
tasques d’autoprotecció, 

precintar la zona de perill 

i determinar la zona de 

seguretat per tal d’aïllar la 

zona afectada de la resta.

La deflagració es va  produïr a l’empresa Transpor tes 
Mar t ín mentre els  treballadors netejaven el contenidor

L’aeroport del Prat va 
patir una apagada 
elèctrica a la nit del 8 

de novembre que va pro-
vocar uns pocs desvia-
ments i alguns retards a les 
instal·lacions.

L’apagada va afectar so-
bretot a diverses aeronaus 
que s’aproximaven a Bar-
celona per efectuar la ma-
niobra d’aterratge. Deu dels 
onze avions desviats van 
poder aterrar finalment a 
Barcelona.

L’avaria, detectada a les 22.30 
hores, hauria estat més 
greu d’haver-se produït en 
una franja de més trànsit, 
segons ha explicat un porta-
veu d’Aena a aquest mitjà de 
comunicació.

En poc més de 10 minuts, 
la llum va tornar a la zona 
d’aire, després que els 
equips elèctrics amb què 
conten les instal·lacions en-
tressin en funcionament.

El director de l’Aeroport, Fer-
nando Echegaray, ha apun-
tat que el tall ”accidental” d’un 
cable per una màquina po-
dria haver causat l’accident.

Un total de 11 vols amb des-
tinació a Barcelona van haver 
de ser desviats als aeroports 
de Reus, Girona, Palma de 
Mallorca, Perpinyà (França) i 
Toulouse (França).

Tempesta política
L’avaria ha provocat una po-
lèmica política després que 
el Departament d’Interior 
de la Generalitat hagi de-
cidit obrir un expedient in-
formatiu a l’aeroport per no 
haver notificat la situació de 
manera immediata, un ex-
trem que, segons Puig, va 
impedir l’activació del pla 
d’emergències aèries, és a 
dir, el Pla Aerocat.

L’expedient informatiu servirà 
per a analitzar els fets i deter-
minar si s’ha d’imposar algu-
na sanció als responsables 
de l’aeroport i d’Aena.

El conseller ha apuntat a 
més que aquesta man-
ca de comunicació entre 
l’aeroport i la Generalitat 
és una mostra més de la 
necessitat que la gestió ae-
roportuària del Prat passi 
a dependre del Govern de la 
Generalitat.

Tant el conseller Felip Puig 
(Interior) com el seu col·lega 
Lluís Recoder (Territori) han 
lamentat haver-se assaben-
tat de l’apagada elèctrica a 
través dels mitjans de comu-
nicació.

Fonts d’Aena han rebutjat va-
lorar aquest expedient obert, 
i han subratllat que la situa-
ció no va ser d’emergència, 
motiu pel qual, han afegit, 
“no era procedent trucar a la 
Generalitat”.

Origen de la fallida
Aena ha informat que les 
feines d’investigació rea-
litzades per un camió la-
boratori proporcionat per 
Endesa han determinat que 

l’averia en un cable de mit-
jana tensió (de 25.000 volts 
de tensió), deteriorat per 
les tasques de millora del 
camp de vol de l’Aeroport 
de Barcelona-el Prat, va ser 
la causa que va originar la 
fallida en el subministra-
ment elèctric en una zona 
de les instal·lacions de l’àrea 
de maniobres d’aeronaus.

Un passatge va pernoc-
tar a Perpignan
La fallida es va originar en 
una zona del camp de vol 
cap a les 22.30 hores i va 
tenir una duració de 10 mi-
nuts, provocant afectacions 
en alguns trams d’iluminació 
i originant el desviament 
d’11 vols als aeroports de 
Girona-Costa Brava (5), Reus 
(2), Palma (2), Tolosa (1) i 
Perpinyà (1), i la cancel·lació 
d’altres dos vols de sortida. 
Tots els vols desviats van 
tornar finalment a l’Aeroport 
de Barcelona-el Prat excepte 
un d’ells que va decidir per-
noctar a Perpinyà.

Normalització 
plena a mitjanit
El temps de resposta per dur 
a terme la reparació es va 
efectuar de manera òptima, 
normalitzant-se completa-
ment la situació dels diferents 
vols cap a la 01.00 d’avui.

Des d’Aena han ressal-
tat que “no es va declarar 
l’emergència per part de cap 
de les aeronaus, ni es va de-
cretar cap alerta local de les 
instal·lacions aeroportuàries 
i, per tant, es van aplicar el 
procediments establerts en 
casos en els que hi ha exclusi-
vament afectacions de caràc-
ter tècnic a les instal·lacions”.

En aquests casos, no està 
contemplada ni establerta 
l’activació de cap mitjà ex-
tern als propis de l’aeroport 
i, per tant, no és necessari 
activar cap dels protocols 
d’emergència establerts al 
Pla d’Emergències Aeronàu-
tiques, han afegit des de 
l’empresa gestora de la in-
fraestructura.

L'avaria a un cable de tensió a una pista provoca el desviament d’onze vols i un expedient d’Interior al Prat
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Ajuntament
Esplugues

VEN A PROBAR 
NUESTRAS 
6 SALSAS 

DE LA CASA

PROXIMAMENTE MENÚ 
ESPECIAL NAVIDEÑO Y 

AÑO NUEVO...

COMIDAS Y CENAS 
DE EMPRESA

NUEVO CHEEF 
ESPECIALISTA EN 

TEPPANYAKI (PLANCHA)

¡MEJOR SERVICIO, 
MÁS SABROSO!

Els tallers es fan des 
d’aquest set de novem-
bre a tots els centres 

educatius de primària del 
municipi. El seu onjectiu és 
el foment de l’èxit acadèmic; 
la millora del rendiment es-
colar, i l’afavoriment de la 
cohesió social i  de l’ús del 
català entre els nens que hi 
participen.

Aquest espai proporciona 
als alumnes les eines per 
assolir i consolidar hàbits 
d’estudi amb el suport de 
monitors que estan formats 
específicament per aquesta 
activitat, segons han ex-
plicat fonts de l’alcaldia de 
Sant Vicençs dels Horts

Els Tallers d’Estudi Assis-

tit estan impulsats per 
l’Ajuntament de Sant Vi-
cenç dels Horts amb la 
col·laboració de la Genera-
litat, els centres educatius i 
les entitats socioeducatives 
del municipi Fundació Bayt 
al-Thaqafa, l’Associació ju-
venil Centro Amigos i el 
Casal infantil i juvenil El 
Quijote.

El Departament de Salut 
de la Generalitat ha con-
firmat  a l’Ajuntament 

de Castellví de Rosanes que 
les persones de Can Sunyer-
Valldaina que necessiten vi-
sita d’especialista (traumato-
logia, dermatologia, cirurgia 
general i cirurgia vascular), 
i que abans eren ateses a 
Sant Andreu de la Barca, són 
enviades a Martorell.

Preocupació per una 
situació ‘greu’
Fonts de l’Ajuntament de 
Castellví de Rosanes han la-
mentat la situació, que han 
qualificat de “greu”, ja que 
afecta també a veïns de Sant 
Andreu de la Barca, de Palle-
jà i de barris de Corbera de 
Llobregat

L’Alcalde de Castellví, Lluís 

Tomàs, ha mostrat la seva “sor-
presa” i “decepció” pel fet que, 
ara fa uns dies, en una reunió 
amb membres de Salut i al-
caldes de la comarca, es va 
arribar a un principi d’acord 
“pel qual s’intentaria deixar el 
servei tal com estava i fer una 
nova reunió a finals de gener 
amb una valoració més acura-
da de la realitat del servei, fet 
que no s’ha respectat”.

Sant Vicenç dels Horts estrena 
22 tallers d'estudi assistits

Retallades a la Salut de 
Castellví de Rosanes i Pallejà

Volen fomentar l'èxit acadèmic i el rendiment escolar de 
180 alumnes de primària de la localitat

Els veïns de Can Sunyer-Valldaina han d’anar a Martorell al 
dermatòleg, el traumatòleg i a altres especialistes
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Adictos Afectivos
a la Codependencia

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrès
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

nens • adolescents • adults 93 477 34 48 - 630 61 61 24

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

Las relaciones code-
pendientes son rela-
ciones adictivas y se 

caracterizan por  una ne-
gación  inconsciente de las 
emociones. La persona de-
pendiente se centran  en 
la otra persona perdiendo 
de vista sus ideas, valores, 
olvidándose de si mismos 
como seres individuales.

En muchas ocasiones el 
codependiente por miedo 
a la pérdida o/y al aban-
dono acaba construyen-
do relaciones amorosas 
enfermizas y adictivas. En 
repetidas ocasiones suelen  
confundir el amor con la 
dependencia afectiva..

Las personas codepen-
dientes suelen afectar a la 
identidad de otros, princi-
pios, metas... con la excusa 
de que les aman y que lo 
hacen todo por ellos pero 
en realidad no es más que 
una excusa para continuar 
con su vínculos emocional 
y no dejar a los otros  desa-
rrollarse libremente..

El apego en este caso, a 
diferencia del amor, se de-
fine como la inclinación, 
dependencia, afición o 
adicción hacia algo o al-
guien. Por ello, el apego 
(base de las relaciones co-
dependientes) es una cau-
sa de frustración debido a 
que crea vínculos entre las 
personas que no les  deja 
ver la realidad.  

No existen grandes apegos 
o pequeños, ya que todos 
son igualmente negativos. 
El apego es un sentimiento 
de pertenencia, posesivi-
dad, miedo e interés. Es el 
amor enfermo hacia la otra 
persona la que provoca 
la pérdida del norte de la 
propia vida a causa de es-
tar pendiente del otro.

Sentir apego, cuando ha-
blamos de este tipo de 
relaciones, significa que-
rer controlar lo que hace 
el otro , metiéndose en su 
vida para entender todo 
sobre la otra persona. Así, 
se convierten en una par-
te de la otra persona, per-
diendo su propia valía e 
independencia personal.

Las personas codepen-
dientes crean relaciones 
enfermizas de las cuales 
no dejan  escapar a nadie 
debido a que no conciben 
la vida sin el otro, el cual se 
convierte en su fuente de 
seguridad. Detrás de este 
apego hay mucho miedo 
a las soledad, y a no tener 
por quien hacer algo, lo 
cual rompería su mundo. 
Son “adictos afectivos” que 
buscan gratificación en los 
otros  y dependen de estos 
para poder vivir..

Para que las relaciones 
sean sanas y positivas es 
necesario que las perso-
nas puedan asumir la di-
rección de sus vidas y de 
sus acciones sin que nadie 
intente influenciarles de 
forma premeditada. La Fe-
licidad de una persona no 
debe estar en la Felicidad 
del otro y deben crearse 
relaciones en las cuales no 
haya temor, sino libertad a 
poder decidir.

Si alguien se encuentra en 
una situación de apego 
afectivo sería importante 
que buscara ayuda. Lo pri-
mero es reconocer que no 
existe una relación perfec-
ta y mágica. Entender que 
dejar de depender no sig-
nifica ser frío o indiferente, 
ni dejar las emociones de 
lado. Es aprender a vivir 
un amor que no esclaviza, 
es amar sin miedos, sin 
angustias y es tomar con-
ciencia de que la persona 
amada es importante pero 
no es lo único que se tiene 
en la vida. Evidentemente, 
no se pueden controlar las 
vidas ajenas, sólo la propia. 
Para ello, hay que conocer-
se a uno mismo, aprender 
a decidir lo que se desea, 
lo que agrada y  tener ac-
tividades propias, ya que la 
pareja no es lo único que 
nos rodea.

CASTELLDEFELS

E l preu serà de 1.900 
euros per als ciuta-
dans empadronats al 

municipi i de 2.500 euros 
per als no empadronats, 
segons han explicat fonts 
municipals.

Es tracta d’una de les orde-
nances fiscals per al proper 
any. La normativa també 
inclou la creació de noves 
taxes per augmentar els in-
gressos del consistori com 
la del servei de la galeria de 
tir de la Policia Local.

Fins ara l’Ajuntament ofe-
ria les noces a l’ermita del 
Castell -890 euros per als 
empadronats i 1566 euros 
per per als no empadro-
nats-. Però el consistori ha-
via rebut en els últims anys 
tantes peticions per cele-

brar casaments a la platja 
que, a partir de l’any que 
ve, les parelles interessa-
des tindran la possibilitat 
de complir el seu somni i 
casar-se en un entorn na-
tural fantàstic com son les 
platges de castelldefels.

GAVÀ

Se l’imputen un total de 
12 furts i 6 robatoris 
amb violència i intimi-

dació al Baix Llobregat (Cas-
telldefels, Gavà i Viladecans) 
i al Vallès Occidental (Cer-
danyola, Rubí).

Però la investigació continua 
oberta, i no es descarta que 
hagi operat a altres ciutats ni 

que estigui relacionat amb 
més delictes. El seu modus 
operandi era gairebé sem-
pre el mateix: es guanyava la 
confiança de la víctima fent-
se passar per sordmut, els 
demanava un donatiu i una 
signatura per a una campan-
ya inexistent i fraudulenta 
d’ajuda a nens amb dismi-
nucions i, a continuació, els 
furtava els objectes de valor 

de les seves bosses o dels 
mostradors dels comerços.

Petons als incauts 
Després s’acomiadava en-
viant petons amb la mà des 
de la distància a les seves 
víctimes.

Segons els Mossos 
d’Esquadra, el presumpte el 
delinqüent tampoco dubta-

va a fer servir la violència per 
aconseguir el seu objectiu i 
donava empentes, i fins i tot 
bufetades, a les víctimes.

El detingut, de 27 anys i 
veí de Badalona, ha pas-
sat a disposició del Jutjat 
d’Instrucció en funcions de 
guàrdia de Rubí i, després 
de declarar, ha ingressat a la 
presó.

Presó per a un ‘carpeter’ reincident que operava al Baix
Un jove romanès que es feia passar per sordmut però que també agredia les seves víctimes a comerços

SOCIETAT

Casaments a la platja de 
Castelldefels a partir de 1.900 €
Després de rebre peticions, s'autoritzarà a partir del 2012 la celebració de 
cerimònies a la platja a canvi d’una taxa

SANT FELIU

El compromís adquirit -fa 
dos mesos- per la Gene-
ralitat amb el consistori, 

per tal que la localitat, d’uns 
45.000 habitants, mantingui 
el seu nivell sanitari no es 
complirà.

Aquesta és la denuncia 
realitzada, a través d’un co-
municat, pel nou alcalde 

de Sant Feliu de Llobregat, 
l’ecosocialista Jordi San José, 
qui no ha amagat la seva 
“disconformitat” amb la deci-
sió del Govern.

‘Incompliment 
del compromís’
Segons San José, la retallada 
del servei d’Urgències del 
CAP del Pla suposa un “in-
compliment del compromís 

de manteniment d’aquest 
servei a què es va arribar el 
mes de juliol després de la 
moció aprovada en el ple 
municipal del mes de juny”.

Una reunió mantinguda en-
tre representants municipals 
–l’alcalde i la primera tinenta 
d’alcaldia, Rosa Maria Martí- i 
un responsable del departa-
ment de Salut  -el director del 

sector sanitari Baix Llobregat-
Centre del Servei Català de 
Salut, Daniel Fernández- ha 
servit per conèixer la decisió 
de la Generalitat sobre el CAP.

San José ha subratllat que 
si el CAP mantindrà l’horari 
d’Urgències fins a la mitjanit 
és “només gràcies a la pres-
sió” exercida des de la capital 
del Baix Llobregat.

Sant Feliu denuncia una nova tissorada sanitària
L'alcalde critica que la Generalitat hagi ordenat el tancament del CAP del Pla entre 
les 00.00 hores i les 8.00 hores
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CASTELLDEFELS

Els treballs d’eliminació 
del carril bici situat 
al Passeig Marítim de 

Castelldefels ja han acabat. 
La creació d’aquest carril bici, 
l’hivern passat, quan encara 
governaba el socialista Joan 

Sau, va suposar la supressió 
d’un dels dos carrils de cir-
culació de vehicles al costat 
mar.

Des del principi el carril va 
anar acompanyat de la polè-
mica, ja que no contentava 
ni a conductors, privats d’un 
carril, ni a ciclistes, que ma-
joritàriament circulaven pel 
carril dels cotxes o bé pel 
passeig, situat al costat del 
mar, destinat als viandants.

L’objectiu de la rectificació 
del nou equip de govern, 
liderat pel ‘popular’ Manu 
Reyes, és garantir la segure-
tat de ciclistes i conductors i 
evitar la congestió de vehi-
cles. Aquesta acció anava al 
seu programa electoral.

“La decisió de retirar el ca-
rril bici que discorre pel Pas-
seig Marítim s’ha pres sobre 
la base de garantir la segu-
retat a la zona, ja que el fet 

de discórrer paral·lel al carril 
de circulació pot ocasionar 
accidents”, han subratllat 
des de l’Alcaldia de Castell-
defels.

Invasions de l’espai
“Des que es va col·locar fa 
un any al Passeig Marítim, 
s’ha observat que aquest 
carril és perillós ja que pro-
voca invasions de l’espai 
dedicat als ciclistes per part 
dels vehicles”, han explicat 
les citades fonts.

“A més, els camions també en-
vaeixen amb els seus remolcs 
l’espai aeri del carril bici i s’ha 
vist que molts vehicles esta-
cionats a primera línia de platja 
envaeixen el carril bici en les se-
ves maniobres d’aparcament o 
sortida”, han afegit.

Els autobusos i autocars es 
van trobar amb el problema 
de no poder parar en cap 
punt, de manera que ho 
feien sobre el propi carril bici.

Fins i tot s’ha detectat que els 
vehicles d’urgències no poden 
circular amb la rapidesa desit-
jada en moments crítics per les 
retencions que provoca tota 
aquesta situació a la zona.

Per tots aquests motius, 
l’administració local elimina 
el tram de carril bici situat a 
la calçada del Passeig Marí-
tim (s’estan retirant els pals i 
altres elements que el sepa-
raven del carril de circulació). 

Ara l’Ajuntament estudia la 
possibilitat de situar el carril 
bici a un altre tram.

Adéu al carril bici del passeig marítim de Castelldefels
Acaben les obres de supressió d’un dels dos carrils de circulació 
al costat mar del principal vial de la platja

ESPLUGUES

L’ A j u n t a m e n t 
d’Esplugues exigirà un 
any de residència a la 

localitat als sol·licitants que 
vulguin accedir als ajuts 

econòmics que atorga el 
consistori durant el curs 
2011-2012 per a la realit-
zació de menjador escolar, 
activitats d’oci, culturals i 
esportives. Fins ara, per ac-

cedir als ajuts, es tenien 
en compte els ingressos 
econòmics de la unitat fa-
miliar, els casos de famílies 
amb fills amb discapacitat, 
monoparentals, nombroses 
o en situació de risc.

Aquest any, a més, s’instal.la 
com  a requisit estar empa-
dronat a Esplugues almenys 
un any abans de la data de 
sol·licitud.

Fonts municipals expliquen 
que la nova mesura aju-
darà a regular la prestació 
d’ajudes econòmiques per 
part de l’ajuntament, que 
han augmentat un 38% els 
dos últims cursos escolars.

Esplugues exigirà un any de 
residència per sol·lictar ajudes 
municipals
Les prestacions econòmiques han 
augmentat un 38% els dos últims cursos

Es reprenen sense cost extra les 
obres de la biblioteca de Begues

BEGUES

La construcció d’un centre 
cívic i una biblioteca es 
va aturar el passat mes 

d’abril quan l’empresa Core-
lia va sol·licitar, per uns preus 
contradictoris, un milió i mig 
d’euros més per acabar l’ equi-
pament.

Però l’equip de govern mu-
nicipal i l’empresa Corelia, 
adjudicatària de la construc-
ció del centre Cívic i la biblio-
teca, han arribat a un acord 
per a reprendre les obres de 
l’equipament sense cap cost 
addicional per a l’Ajuntament.
S’ha arribat a un acord des-

prés de diverses negociacions 
i amb el compromís que no 
hi hauran variacions econò-
miques pels treballs contrac-
tats i adjudicats per 4,7 mi-
lions d’euros, a excepció que 
l’Ajuntament sol·liciti millores 
o complements no inclosos al 
projecte, segons han explicat  
fonts municipals.

L’Ajuntament estudiarà 
i definirà en quin termi-
ni s’incrementa el període 
d’execució per a la finalitza-
ció total de les obres i l’acord 
també contempla la subcon-
tractació d’empreses i indus-
trials de Begues.

El preu de l'adjudicació, 4,7 milions 
d’euros, es mantindrà després d’un 
acord entre Ajuntament i constructora
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Som una empresa quasi centenària 
dedicada als complements de la 
llar.

La nostra especialitat són les 
cortines i la matalasseria.

Disposem de taller propi i ens 
cuidem també de la instal·lació 
de les seves cortines.

Traballem per tenir les millors robes
i disenys d'actualitat.

La nostra confecció quasi artesanal, 
es converteix en tot un signe de 
qualitat.

CORTINES - EDREDONES - ROBA LLAR 
CONFECCIÓ I INSTAL·LACIÓ - TALLER PROPI 

MATALASSERIA

Rubió i Ors, 152 · Cornellà de Ll. · Barcelona
Tel. 93 377 01 51
sanglas@cortinessanglas.com
cortinessanglas@hotmail.com

SOCIETAT

VILADECANS

La festa de Halloween 
podria haver estat la 
última de la que gau-

diran els centenars de 
seguidors dels after hour 
Row14 i Merci, situtats tots 
dos al terme municipal de 
Viladecans.

I és que el dos de novembre 
va ser el dia assenyalat per 
l’Ajuntament de Viladecans 

per acabar amb l’activitat 
dels dos after hour, que, 
segons fonts municipals, 
venen funcionant sense la 
llicència necesaria.

Activitat ‘il·legal 
i il·legalitzable’
A partir del dia dos. els 
dos establiments, i els seus 
clients, hauran de confor-
mar-se amb ballar només 
durant l’horari de discoteca, 

és a dir, fins a les sis de la 
matinada.

Merci: 
techno al polígon
La discoteca Merci, que es 
troba en un polígon indus-
trial, obria com after hour 
sense tenir el permís munici-
pal per fer aquesta activitat.

El 4 d’octubre del 2010 
l’Ajuntament va denegar 

la llicència  d’establiment 
de règim especial (‘after’) 
en base a un informe ur-
banístic negatiu sobre 
l’emplaçament sol·licitat. 
L’empresa va presentar 
diverses al·legacions, 
que es van desestimar, i, 
el 28 de juliol, va presen-
tar recurs de reposició 
contra el Pla Especial del 
sector industrial Centre 
esmentat.

Finalment, el 29 de setem-
bre del 2011, l’Ajuntament 
no va acceptar el recurs.

El cas de Row14, 
al cor de l’autovia 
de Castelldefels
La discoteca Row14, a 
l’autovia C-31, tampoc 
té llicència d’establiment 
de règim especial ni pot 
tenir-la, ja que, segons 
l’Ajuntament, “incompleix 

tant els criteris urbanístics 

com els requisits que fixa el 

Decret 112/2010 de la Llei 

d’Espectacles Públics i Ac-

tivitats Recreatives, al tro-

bar-se a menys de 500 me-

tres de zones residencials i 

instal·lacions esportives”.

El 4 d’abril del 2011, 

l’empresa va presentar  

al·legacions contra el certi-

ficat urbanístic i posterior 

recurs de reposició.

L’Ajuntament va 
desestimar les 
dues accions.
Els dos processos adminis-

tratius, una vegada fina-

litzats, culminen ara amb 

l’ordre de tancament.

Aquestes discoteques 

no podran exercir més 

d’after hour, una activitat 

“il·legal i il·legalitzable”, 

segons l’Ajuntament de 

Viladecans.

Viladecans tanca els after hour Row14 i Merci
L'Ajuntament precinta les dues discoteques perquè no tenen llicència municipal

El Baix ja és "Costa de Barcelona"

BAIX LLOBREGAT

Es tracta, a més del 
Baix Llobregat, de 
les comarques del 

Maresme, Garraf i Alt Pe-
nedès, destinacions que 
es troben a menys d’una 
hora en cotxe de la capital 

catalana.D’aquesta manera, 
Catalunya passa a tenir un 
total de nou marques tu-
rístiques sota la tutela de la 
Generalitat.

La nova marca ‘Costa de 
Barcelona’ substitueix les de 

Costa de Barcelona-Mares-
me i Costa del Garraf, segons 
la decisió presa pel consell 
de direcció de l’Agència 
Catalana de Turisme (ACT), 
adscrita al departament 
d’Empresa i Ocupació de la 
Generalitat.

Aprovada oficialment la marca turística que promocionarà les 
quatre comarques més properes a la capital catalana

El col·lapse al registre civil de 
Cornellà posposa els casaments

CORNELLÀ

El PSC presentarà una 
proposta de resolució 
per exigir que al re-

gistre civil de Cornellà de 
Llobregat es cobreixin les 
baixes davant el “col·lapse 
total” que aquest òrgan pa-
teix, i que ha obligat a poso-

posar els casaments fins a 
cinc mesos.

Fruit d’aquest col.lapse, els treba-
lladors del registre han demanat 
a l’ajuntament, on els regidors 
casen unes 25 parelles al mes, 
que no programi casaments 
amb menys de cinc mesos de 
marge. A més, durant tot 

aquest mes d’octubre, la fi-
nestreta de noves sol.licituds 
ha restat tancada.

La proposta presentada al 
Parlament insta a la Gene-
ralitat a cobrir les baixes i a 
incorporar reforços tempo-
rals per atendre al correcte 
funcionament del servei.

El PSC presentarà una proposta al Parlament que insta a la 
Generalitat a incorporar reforços
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La Diputació recolzarà 
els emprenedors del 
Baix Llobregat

Innobaix genera vuit noves 
empreses a la comarca

BAIX LLOBREGAT

Innobaix, l’agència 
d’innovació i coneixe-
ment del Baix Llobre-

gat, ha facilitat la creació 
de vuit noves empreses a 
la comarca durant els seus 
dos anys de funcionament.

Així ho ha assegurat el 

seu president, Lluís Baha-
monde.

Durant els seus dos anys de 
vida, l’agència ha posat en 
contacte a les empreses, 
segons ha dit Bahamonde.

Innobaix està integrat per 
una vintena d’ajuntaments 

de la comarca del Baix Llo-
bregat, a més d’empreses 
i centres de recerca de la 
zona.

L’objectiu és contribuir a mo-
dificar la base de l’economia 
del Baix Llobregat, centrada 
durant anys en la indústria 
de l’automòbil.

BAIX LLOBREGAT

La Diputació de Barce-
lona i els ajuntaments 
del Baix Llobregat han 

acordat l’entrada en servei 
d’un nou pla de suport i 
foment als emprenedors.

El president del Consell 
Comarcal, i també alcalde 
de Gavà, Joaquim Balsera, 
s’ha reunit a aquesta loca-
litat amb el vicepresident 
primer de la Diputació 
de Barcelona i president 
delegat de l’àrea de Pro-
moció Econòmica, Alber-
to Fernández Díaz, per tal 
d’intercanviar impressions 
sobre diferents aspectes 
relacionats amb la pro-
moció econòmica del Baix 
Llobregat.

Balsera i Fernández Díaz 
han acordat enfortir me-
canismes i espais de 
col·laboració entre les 
dues institucions, amb 
l’objectiu “comú d’impulsar 
l’economia del Baix Llobre-
gat,” segons han explicat 
fonts del Consell Comarcal.

Durant la reunió s’ha cons-

tatat “la necessitat que 
tots els actors institucio-
nals, econòmics i socials 
cooperin per afrontar amb 
garanties la recuperació 
econòmica, treballant 
expressament per donar 
suport a l’emprenedoria i 
fer accions que incideixin 
directament en la creaciò 
d’ocupació”.

Potenciar polígons 
industrials i zones 
turístiques
Balsera i Fernández Díaz 
han coincidit també en 
què la potenciació de les 
àrees industrials i el turis-
me han de ser “dos àmbits 
prioritaris” en aquest capí-
tol.

Balsera ha reiterat el seu 
compromís “d’aglutinar i 
reimpulsar el conjunt de 
polígons i espais d’activitat 
econòmica del Baix Llobre-
gat, base de gran potencial 
per desenvolupar el teixit 
productiu i que ha de situar 
la comarca al capdavant de 
les noves polítiques indus-
trials del país i aconseguir 
que ocupi un lloc preemi-
nent en l’agenda econòmi-

ca dels propers anys”.

Dins l’àmbit turístic Balsera i 
Fernández han acordat treba-
llar “de manera coordinada, 
fent valer el Consorci de Turis-
me del Baix Llobregat per tal 
de revitalitzar l’atractiu de la 
comarca”.

Han posat com a exemple 
d’aquesta voluntat el Parc 
Arqueològic de les Mines 
de Gavà (espai que han visi-
tat) , així com la creació de la 
marca Costa Barcelona, per 
a vendre conjuntament la 
promoció turística del litoral 
de la demarcació.

Els dos dirigents també han 
acordat impulsar alguns dels 
projectes estràtègics que 
són prioritaris per a la comar-
ca, com el Parc Mediterrani 
dela Tecnologia, Citilab, el 
Centre d’Excel·lència del sec-
tor de l’Automoció, el Centre 
d’Excel·lència del sector dela 
Logística, l’Observatori co-
marcal, Clúster 6M, l’Acord 
de concertació territorial del 
Baix Llobregat (ACT-Baix) i 
Innobaix, l’agència per a la 
innovació que enguany as-
solirà el segon aniversari.

La institució supramunicipal anuncia un pla de suport als 
nous empresaris per tal d’impulsar l’economia local

Les companyies permetran crear més de 80 llocs de treball i 
facturar 15 milions d’euros en tres anys

L’Ajuntament de Pallejà, amb els afectats 
per les hipoteques

PALLEJÀ

Aquesta comissió es tro-
ba oberta a qualsevol 
participant que es vul-

gui sumar a la iniciativa en 
qualsevol moment del seu 
desenvolupament, per tal de 
donar suport a la tasca de la  
Plataforma d’Afectats per les 
Hipoteques (PAH), i facilitar 
en la mesura del possible, 
les seves actuacions i peti-

cions. La iniciativa neix del 
recolzament donat des de 
l’ajuntament a la plataforma 
a través de l’aprovació d’una 
moció d’alcaldia en la que 
s’instava al govern de l´estat a 
modificar la Llei Hipotecària, 
amb la finalitat de regular la 
dació en pagament i instau-
rar les mesures necessàries 
per evitar els desnonaments 
per motius econòmics.

Des de la PAH es convida a 
les persones afectades per 
un desnonament, o simple-
ment que necessitin assesso-
rament respecte a possibles 
actuacions de les entitats fi-
nanceres respecte a les seves 
hipoteques, a que es posin 
en contacte amb la Carmen 
Cantos, representant de la 
PAH, al telèfon 605567108 o 
a l’adreça electrònica kigoxi@
yahoo.es.

Ja s'ha creat una Comissió Especial Mixta per recolçar la  
Plataforma d’Afectats per les Hipoteques

Roca presenta un ERO a la fàbrica de Gavà 
que afectarà a 587 treballadors

GAVÀ

L’empresa Roca, dedicada a la 
fabricació de productes de 
bany, ha presentat un expe-

dient de regulació d’ocupació 
(ERO) de suspensió temporal que 
afecta al seu centre de Gavà, a més 
dels centres d’Alcalá d’Henares 
(Madrid)  i Guadaira (Sevilla).

La companyia ha informat 
que, a la fàbrica de Gavà, la 

suspensió durarà dos mesos 
i s’aplicarà durant el 2012, 
afectant a 587 treballadors.

Segons l’empresa, la crisi de la 
construcció ha provocat una 
caiguda de vendes dels seus 
productes. Així, Roca ha optat 
per presentar aquest ERO -que 
només afectarà a l ‘àrea de pro-
ducció-, amb el que pretén 
“adaptar la producció a la de-

manda actual del mercat”. Des-
prés de presentar la proposta 
als sindicats, la multinacional 
resta ara pendent d’iniciar un 
període de consultes per a 
poder dur a terme la mesura.

Al gener 2009, la companyia 
ja va presentar un ERO que 
va afectar a  1.030 treballa-
dors de la planta de Gavà.

Al 2009, la multinacional va presentar un expedient de  
regulació que va afectar a 1.030 treballadors de la planta

Pallejà aprova la taxa de recollida de 
residus urbans

PALLEJÀ

L’Ajuntament de Pallejà 
ha aprovat la taxa de re-
collida de residus urbans 

que entrarà en vigor a partir 
de l’any vinent a la localitat.

Com a la gran majoria de mu-
nicipis catalans, aquest tribut 
suposa que el servei de reco-
llida d’escombraries actuarà 
a tots els domicilis i establi-
ments comercials del mu-
nicipi. L’aplicació d’aquesta 
taxa estava ja recollida al pla 
de sanejament econòmic 
que s’aplica al municipi des 

del 2010 i que va ser aprovat 
amb els vots de l’equip de 
govern -CiU, PDF i Jà- i del 
grup municipal del PSC.

En el moment de la implanta-
ció del pla, destinat a eixugar 
el deute generat en la primera 
meitat de l’anterior legislatu-
ra (3.230.000 euros), aquesta 
mesura es va deixar en sus-
pens a l’espera de comprovar 
l’evolució de l’economia local.

A partir del 2012, Pallejà 
comptarà amb aquesta 
taxa. Fins que arribi la me-

sura, la localitat continua 
sent un dels pocs municipis 
catalans on els ciutadans no 
assumeixen cap part de la 
despesa que genera la reco-
llida dels seus propis residus.

El tribut està implantat des de fa anys a gairebé el 100% dels 
municipis de la província de Barcelona

La Cambra de Comerç de Barcelona 
distingeix l’Escola La Mercè

MARTORELL

La Cambra de Comerç de 
Barcelona ha distingit 
a l’escola La Mercè de 

Martorell pels 150 anys de 
trajectòria. La titular del cen-
tre, Montserrat Domènech, 
va recollir el guardó de mans 
del Conseller d’Empresa i 
Ocupació de la Generalitat 
de Catalunya, Francesc Xa-
vier Mena. L’acte va tenir lloc 
a la Cambra de Comerç de 
Barcelona i va premiar a un 
seguit d’entitats i empreses 
pel seu esforç, constància i 
esperit de superació.

La titular del centre educatiu martorellenc, 
Montserrat Domènech, va recollir el 
guardó de reconeixement
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El futur és esforç 
i justícia social 

CiU, la nostra força

Tots som conscients 
que estem vivint 
temps difícils, una 

crisi internacional de 
la qual segur  ens en 
podrem sortir, però no 
sense esforç per part 
de tots i totes. Esforç  
sí, però amb justícia so-
cial. Aquest és el lema 
dels i les socialistes 
en aquesta campan-
ya, però no són parau-
les buides per omplir 
un cartell, no. Parlem 
d’esforç, sí,  però mati-
sem: “i justícia social”, 
perquè el que no és just 
és que aquests sacrifi-
cis només els pateixin 
uns quants.
 
CiU, a la seva campan-
ya, ens demana que 
pensem no només amb 
el cor, sinó “també amb 
la butxaca”, tal com diu 
un dels seus anuncis. 
Així pensen ells, no 
amb el cor ni amb so-
lidaritat, sinó amb la 
mà a la seva butxaca. 
Per això la seva primera 
mesura al govern ha es-
tat un regal fiscal a les 
grans fortunes de Ca-
talunya de més de 400 
milions d’euros, amb la 
supressió de l’impost 
del patrimoni. 

Tot seguit ens diuen 
que no hi ha diners i co-
mencen les retallades 
linials i indiscriminades 
que posen en perill la 
salut de les persones, 
l’educació pública i els 
serveis socials. Els go-
verns d’esquerres vam 
apostar per enfortir i 
millorar el sistema de 
salut, també mentre 
gestionàvem la crisi, 
sense que això posés 
en perill els drets dels 

ciutadans i ciutadanes.  
Ho dic sempre: els po-
lítics hauríem de ser la 
veu dels que no tenen 
veu... doncs, què po-
dem dir d’un conseller 
de Salut, de Salut!, que 
assegura que "no hi ha 
un dret a la salut, per-
què aquesta depèn del 
codi genètic que tingui 
la persona, dels seus 
antecedents familiars 
i dels seus hàbits”. El 
Conseller Boi Ruiz ens 
vol fer retrocedir segles 
en drets socials? Fins i 
tot Amnistia Internacio-
nal ha hagut d’advertir-
li que el dret a la salut 
no es pot qüestionar! 

Un govern no hauria 
mai de posar en perill 
el dret a la salut dels 
seus ciutadans i CiU 
ho està fent: plantes 
d’hospitals tancades, 
menys llits, menys 
operacions, més llistes 
d’espera... I encara ens 
diuen que cal retallar 
més! 

Els ciutadans sabem 
que la situació econò-
mica és molt greu, però 
els polítics hauríem de 
treballar amb realisme, 
amb responsabilitat i 
amb rigor pressupos-
tari, no amb supres-
sions ni reduccions ni 
retallades, però sí amb 
contenció. No pensant 
en les nostres butxa-
ques sinó en les dels 
ciutadans. No es po-
den retallar els nostres 
drets i això ho hem de 
defensar on podem fer 
sentir la nostra veu: 
a les urnes el proper 
20N. Votant socialista, 
perquè NO és el ma-
teix defensar drets que 
retallar-los.

Estem travessant una 
etapa de greu crisi 
econòmica i d’atac al 

nostre l’autogovern, que 
exigeix la presència d’una 
gran força catalanista a 
Madrid amb capacitat per 
defensar els interessos del 
país i per plantar cara da-
vant l’ofensiva centralit-
zadora. Aquesta força no-
més pot ser Convergència 
i Unió. 

Enfront de la crisi CiU 
aposta per l’economia 
productiva. Davant d’un 
Partit Socialista que de-
fensa la política del sub-
sidi i d’un Partit Popular 
que promou la política del 
“pelotazo” i l’especulació, 
proposem una política 
econòmica rigorosa i res-
ponsable, fonamentada 
en els valors del treball i 
l’esforç, que doni suport 
als sectors productius i a 
les iniciatives emprene-
dores, fonamentals per 
aconseguir un creixement 
econòmic que ens perme-
ti superar els problemes 
del present.

El PP i el PSOE tenen la 
mateixa idea d’Espanya, 
una idea que sempre aca-
ba ofegant el nostre país. 
Sempre que els convé es 
posen d’acord per anar 
contra Catalunya. Només  
cal recordar la reforma de 
la Constitució espanyola 
que es va aprovar a finals 
d’estiu: PP i PSOE, amb el 
suport dels 25 diputats 
del PSC, de forma unila-
teral i sense comptar amb 
cap de les altres forces 
polítiques representades 
al Congrés, van intro-
duir unes reformes que 
atempten deliberada-
ment contra l’autonomia 
financera de Catalunya

El vot al PSC és un vot 
perdut, no serveix ni per 
aturar la majoria del PP 
ni per reforçar la presèn-
cia catalanista a Madrid. 
Durant els darrers quatre 

anys hem pogut compro-
var que els 25 diputats 
d’aquest partit a Madrid 
tan sols servien per votar 
al costat del PSOE, encara 
que fos contra els interes-
sos de Catalunya. Ara fan 
demagògia amb els ajus-
tos pressupostaris que 
s’ha vist obligat a fer el 
govern de la Generalitat, 
com a conseqüència de la 
mala gestió del tripartit i 
per la pressió del govern 
espanyol, que exigeix 
una retallada del 20% del 
pressupost de la Genera-
litat, el mateix govern so-
cialista de què forma part 
la senyora Chacón, la mi-
nistra de Defensa que ara 
es fa fotos oportunistes 
davant els hospitals ca-
talans, per no parlar d’un 
espot vergonyós que han 
hagut de retirar. 

Pel que fa al PP, ja vam 
poder comprovar en èpo-
ques anteriors les nefas-
tes conseqüències que té 
per a Catalunya una ma-
joria absoluta d’aquest 
partit. El PP ha deixat clar 
que no vol que Catalunya 
assoleixi un model de fi-
nançament com el Pacte 
Fiscal, que ens permetria 
disposar dels recursos 
que generem i fer front 
a la crisi, i seguirà ata-
cant el model d’immersió 
lingüística, una eina im-
prescindible per garantir 
l’aprenentatge del català 
i la cohesió social d’un 
país que ha rebut grans 
onades migratòries. A 
més és prou conegut que 
el PP no té cap intenció 
de prioritzar aquelles 
infraestructures que no 
passen per Madrid, com 
és el cas del Corredor 
Mediterrani. Si volem 
evitar que un Govern del 
PP posi en perill aspec-
tes que determinaran el 
futur del nostre país, cal 
que les eleccions del dia 
20 serveixin per enfortir 
Catalunya amb una gran 
resultat de CiU.

María José Díaz
Secretaria General del 
PPC en el Baix Llobregat 
y concejal del PP en 
Viladecans 

Antonio Balmón
Primer Secretari 
PSC Baix Llobregat

Xavier Fonollosa i Comas
Candidat per Barcelona al 
Congrés de Diputats 
a Madrid.

Estamos a pocos días 
de la celebración 
de unas elecciones 

cruciales para el futuro 
de todos. Son cruciales 
por que la realidad así lo 
demuestra. Nuevamen-
te nos enfrentamos a la  
realidad  de un gobierno 
socialista  que nos deja 
a todos  en herencia una 
tasa de paro del 22 %. 
Una cifra que desglosada 
significa más de cinco mi-
llones de desempleados, 
con un porcentaje de pa-
rados de larga duración 
que asciende al 45%.  

Hay más de 1,6 millones 
de personas que no tie-
nen ninguna prestación 
por desempleo; casi dos 
millones de mujeres y 
un millón de jóvenes en 
paro,  y un millón y me-
dio de familias que tie-
nen todos sus miembros 
en paro. Y no hay que 
olvidar a los más de seis 
millones de pensionistas 
que ven congeladas sus 
pensiones ni tampoco la 
reducción o congelación 
de salarios a funciona-
rios. Tampoco conviene 
olvidar que todos están 
afrontando cargas de hi-
potecas, alquileres y deu-
das, así como la subida 
de precios más alta de los 
últimos años. 

El gobierno del PSOE deja 
una herencia de nueve 
millones de personas en 
el umbral de la pobre-
za; 700.000 jóvenes que 
ni estudian ni trabajan; 
400.000 empresas que 
han cerrado; 375.000 au-
tónomos menos, y 13 mi-
llones de personas que, 
al jubilarse a los 67 años, 
cobrarán un 20% menos 
de pensión.  

Han sido siete años de 
gobierno socialista que 
se han caracterizado por 
medidas propagandísti-
cas y gastos superfluos 

que en este espacio que 
tengo para expresarme 
no cabrían, pero que to-
dos conocemos, incluidos 
el cheque bebe de 2.500 
euros que cobraban ricos 
y pobres sin distinción. 

Para el Partido Popular la 
prioridad es restablecer 
la confianza en la soste-
nibilidad de las cuentas 
públicas para relanzar la 
economía y la creación de 
empleo. ¿Cómo? Refor-
mando el mercado finan-
ciero y  laboral; ayudando 
al autónomo y al empren-
dedor, que son los ge-
neradores de empleo y 
por lo tanto de riqueza; 
garantizando un buen 
gobierno y no un gobier-
no basado en el salto de 
mata; con una ley de es-
tabilidad presupuestaria 
y una reforma del sistema 
tributario que, recortan-
do impuestos, contribu-
yan a una mejora de la 
financiación familiar y de 
las empresas que desem-
boque en nuestra princi-
pal preocupación: la crea-
ción de empleo. 

Porque, ante las políticas 
sociales de caridad que 
este gobierno socialista 
nos ha ofrecido, el Partido 
Popular promulgará una 
política social real que no 
es otra que la basada en 
el empleo, el empleo y el 
empleo.

Lo conseguimos con el 
anterior Gobierno del 
Partido Popular y ahora 
volveremos a hacerlo y, lo 
mejor,  demostrarlo.

Por eso os pido el voto 
para el Partido Popular y 
para nuestro candidato 
a la Presidencia del Go-
bierno, Mariano Rajoy.  
Porque ahora, más que 
nunca, todos necesita-
mos un cambio, un cam-
bio real, un cambio con 
soluciones. 

OPINIÓ POLÍTICA COMARCAL

Somos realistas, 
¿y tú?
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La República del 'Sí'20-N: Una ocasión 
perdida

Del 15-O al 20-N: 
De la indignació al 
compromís Aquestes properes 

eleccions apareixen 
per a  molts votants 

catalans com una cosa 
llunyana, com si passés en 
un altre país – de fet, això 
es veritat -, amb la convic-
ció de que es doni el resul-
tat que es doni tot seguirà 
exactament igual.

De fet, tenen molta raó. El 
que discuteixen a Madrid 
no resoldrà cap dels proble-
mes que tenim a Catalunya. 
Seguiran decidint sobre els 
nostres diners i el que hem 
de fer amb ells sense cap al-
tre alternativa que protes-
tar i fer escarafalls diversos 
sense cap resultat.

No ens hauríem d'estranyar, 
aquest és el comportament 
habitual dels catalans. Amb 
ulls clucs, com els estruços 
amagant el cap sota terra, 
sense prendre cap decisió, 
limitant-nos a la queixa plo-
ranera.

Els socialistes estan cata-
lans enganyant descarada-
ment el seu electorat, pro-
metent paradisos federals 
que només existeixen en 
el seu imaginari, paradisos 
federals que ningú com-
parteix al país veí. Essent 
còmplices del malbarata-
ment dels nostres diners 
ocasionat per la solidaritat 
mal entesa i pitjor gestio-
nada. En aquest paquet 
hi inclouriem l'esquerra 
anomenada ecosocialista, 
que com diu el seu nom, 
es limita a fer d'eco.

Convergència i Unió 
està fent, com sempre, 
d'adormidora dels anhels 
catalans, amb allò de ja 
anirem fent, ara no toca, i 
això sí, mentre el personal 
es va endormiscant, fent 
que els seus amics i cone-
guts facin negocis amb el 
seu pactisme amb Madrid. 
Sense modes ni vergonya, 
s'erigeixen en represen-
tants de Catalunya, i com 
diu l'amic Tardà, Conver-
gència, entre el país i la 
butxaca, sempre escull la 
butxaca; la seva, és clar.

Del PP no cal ni parlar. 
Nomes recordar la seva 
infame campanya contra 
l'Estatut i Catalunya, amb 
el posterior recurs al Cons-
titucional que ens ha portat 
les subseqüents retallades. 
El seu espanyolisme ranci i 
manipulador, la corrupció 
rampant que envolta tots 
els seus governs fa fressa.

No segueixo. Em costa en-
tendre perquè no ens cau 
la bena dels ulls. Em costa 
entendre perquè no diem 
prou. Em costa entendre 
perquè no som capaços 
de donar un pas endavant 
i lliurar-nos de l'ofec al 
que estem sotmesos tots 
els catalans de qualsevol 
origen i filiació política, 
aquest ofec que anirà aug-
mentant inexorablement 
fins a ensorrar-nos en un 
pou sense sortida.

De ben segur els indepen-
dentistes no hem fet la fei-
na, i massa sovint, en lloc de 
fer la pedagogia adient per 
aquesta situació, ens hem 
dedicat a veure qui es més 
independentista, amb un 
exercici a cops patètic, de 
veure qui la te més llarga.

Nogensmenys, malgrat 
els errors comesos, no hi 
ha una altra solució que la 
independència. Si volem 
sobreviure com a poble i 
com a societat del primer 
món, que és a on pertan-
yem, l'únic camí es La Re-
pública del 'Sí'. 

Aquest és un país de treba-
lladors i no d'especuladors. 
Nosaltres no ens guanyem 
la vida jugant amb els di-
ners dels altres, aquesta és 
la manera de fer del país 
veí. Lamentablement les 
dretes d'aquest país, s'han 
llençat en braços del diner 
fàcil, i alguna esquerra s'hi 
ha deixat arrossegar.  Es 
obligació de l'esquerra 
nacional de Catalunya re-
tornar el país al camí del 
treball honest, del esforç 
recompensat, del republi-
canisme i la igualtat. Es La 
República del 'Sí'. 

Queremos en primer 
lugar agradecer la po-
sibilidad que se nos 

brinda para que Ciutadans/
Ciudadanos tenga voz en 
esta publicación, especial-
mente en plena campaña 
electoral del 20-N.

El Baix ha sido tradicional-
mente de izquierdas, como 
lo demuestra el signo po-
lítico de nuestros alcaldes, 
entre los que ya tenemos 
la excepción que confirma 
la regla: se acaba de colar 
el PP en Castelldefels como 
primer síntoma de un claro 
desencanto con las políti-
cas del PSC y del PSOE.

Es muy significativo que en 
las elecciones municipales 
se produjese una disminu-
ción importante de votos al 
PSC mientras aumentaban 
los votos nulos, se dispara-
ban los votos en blanco y la 
abstención seguía siendo 
importantísima. Para noso-
tros las razones son claras: 
los habitantes del Baix es-
tán cansados de estos par-
tidos, sean del signo que 
sean y no confían en unos 
políticos tradicionales que 
viven y trabajan por y para 
el partido y de espaldas a 
sus ciudadanos. 

Pero además los dos gran-
des empiezan a pagar sus 
devaneos amorosos con el 
nacionalismo y el indepen-
dentismo: por un lado el 
PP ahora es el PPC, y para 
defender la Constitución 
primero pide permiso a 
CiU. Por otro lado basta 
fijarse en la evolución del 
logo del PSC, la 'C' ha ido 
creciendo, pues para los 
políticos socialistas la 'C' 
de Cataluña ha pasado a 
ser más importante que la 
'S' de socialista: en los dos 
casos la dirección seguida 
no concuerda con la de 
sus bases. EL PSC acusará, 
sin duda, todo esto, mien-
tras el PP recibirá votos 

prestados de algunos que 
quieren echar a Zapatero... 
Pero serán eso, sólo votos 
prestados.

En estas elecciones, en 
nuestra comarca, aquellas 
personas que quieren una 
Cataluña autonómica den-
tro de España, que son y 
quieren seguir siendo bilin-
gües, que prefieren liberta-
des a prohibiciones, que 
buscan una manera nueva 
de hacer política por y para 
el ciudadano, que quieren 
una justicia independiente, 
una economía sostenible, 
una lucha efectiva contra 
el paro, así como un siste-
ma sanitario y educativo 
propio del siglo XXI, estas 
personas, decía, no tienen 
en quién confiar su voto. Y 
es que su camino es esta 
tercera vía que aún no es 
una realidad porque sigue 
habiendo partidos como 
UPyD que prefieren ir so-
los a tener altura de miras 
y pensar antes en la socie-
dad que en ellos mismos.

Desde C's seguiremos tra-
bajando tanto a nivel de 
partido como desde el Par-
lament y desde los ayunta-
mientos para que ésta sea 
la última ocasión perdida 
para que en el Baix, en Ca-
talunya y en toda España 
nuestro sistema político 
evolucione hacia una de-
mocracia del siglo XXI, más 
moderna, participativa y 
real, con todo aquello por 
lo que nació Ciutadans: 
limitación de mandatos, 
lista abiertas, proporcio-
nalidad, elección directa 
de alcaldes, que gobier-
ne el partido más votado, 
responsabilidad sobre las 
decisiones tomadas, bilin-
güismo real, lucha efectiva 
contra la corrupción, sepa-
ración de los tres poderes 
Ejecutivo, Legislativo y Ju-
dicial, lealtad entre todas 
las Instituciones, descen-
tralización municipal, etc.

El 15 d’octubre ja ens 
queda lluny, però va ser 
una data per a recordar. 

Costarà oblidar les fantàsti-
ques manifestacions de mi-
lers de persones pels carrers 
de centenars de ciutats del 
món mostrant la seva indig-
nació pel que estem patint, i 
reclamant un canvi profund 
a la nostra societat. 

Molta gent de Baix Llobre-
gat hi vam ser, i hi seguirem 
estant, cadascú al seu espai 
i amb el seu paper. Hi vam 
ser reclamant millors ser-
veis educatius i sanitaris, 
lluitant contra les retalla-
des i perquè no s'oblidin 
els nostres barris i la nostra 
gent.

Cal recordar que la dreta, 
ja sigui catalana (CiU) o de 
l’Estat (PP), que ara pro-
mulga el canvi, sempre 
han actuat en contra de 
l’interès general del Baix 
Llobregat. Una comarca 
colpejada per la crisi, l'atur 
i les retallades, on moltes 
famílies s'estan quedant 
sense ingressos i sense 
poder pagar l'habitatge, i 
molts autònoms, empre-
saris i comerciants veuen 
perillar el seu negoci.

Una comarca trinxada per 
les infrastructures “estatals” 
i “nacionals” que conve-
nien a Barcelona i Catalun-
ya, però mancada encara 
d’inversions importants, 
com el soterrament de la 
línia de tren a Sant Feliu de 
Llobregat, la prolongació 
de la línia ferroviària C-3 des 
de L’Hospitalet fins a Cas-
telldefels a través de Corne-
llà i Sant Feliu, o una solució 
als nusos viaris del Papiol o 
Sant Vicent dels Horts.

Per això, per la gent que 
no va callar el 15 d’octubre, 
les eleccions del 20-N 
han de ser una oportuni-
tat per canviar les coses. 

Participeu, indigneu-vos, 
impliqueu-vos, però no 
oblideu com hem arribat 
fins aquí ni qui va generar 
la bombolla immobiliària, 
la fiscalitat injusta, la pèr-
dua d’empreses públiques. 

Des d’ICV-EUiA us propo-
sem que ens acompanyeu:
1. Lluitant contra l’atur.  Re-
tirem la reforma laboral de 
PP, PSOE i CiU, que només 
ha facilitat l’acomiadament 
i ha augmentat l’atur. 
2. Impulsant al democràcia 
directa, neta i transparent, 
amb referèndums ciuta-
dans vinculants i revocato-
ris, transparència i accés a 
la informació. Separant els 
diners de la  política.
3. Rescatant les persones, 
no els bancs. Fem-los ce-
dir l’estoc d’habitatges a 
un parc públic, i facilitar el 
crèdit a famílies, autònoms, 
petites i mitjanes empreses.
4. Aturant els desnona-
ments, amb una llei per a 
suspendre’ls a persones 
aturades i que les famílies 
puguin donar el pis en pa-
gament de la hipoteca.
5. Defensant Catalunya i el 
dret a decidir. Cal una refor-
ma federal de la Constitu-
ció, les lleis i el finançament.
6. Tancant les nuclears 
abans del 2020 i lluitant 
contra el canvi climàtic 
amb una estratègia estatal.
7. Que pagui més, qui més 
té. Les rendes del capital 
han de pagar igual que el 
treball. Perseguirm els pa-
radisos fiscals, les SICAV, i 
lluitar contra el frau fiscal. 

En resum, el vot a la coali-
ció ICV-EUiA és la principal 
garantia per la protecció 
dels drets socials i la irrup-
ció d’una nova economia, 
generadora de feina de 
qualitat. 

Comencem per 7Accions 
per canviar-ho tot, perquè 
el 20-N no hem de callar. 

Jordi Milà
President Comarcal 
Baix Llobregat ERC

Miguel Ángel Ibáñez
Sub-Secretario de Política
Municipal de Ciutadans 
y Concejal en Gavà

Arnau Funes Romero
President ICV Baix Llobregat
Arnaufunes.blogspot.com
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SANT FELIU

E ls portaveus dels 
grups polítics que ha 
tingut representació a 

l’Ajuntament de Sant Feliu 
de Llobregat (ICV-EUiA-
ISF, PSC, CiU, PP i ERC), 
s’han reunit al Parlament 
de Catalunya amb els por-

taveus dels grups amb re-
presentació a la Cambra 
per reclamar l’execució del 
soterrament de les vies a la 
localitat.

L’alcalde de Sant Feliu, Jor-
di San José, ha remarcat la 
voluntat de l’Ajuntament 

de demanar una reunió 
amb el Ministeri de Fo-
ment i amb els grups del 
Congrés dels Diputats 
després de les eleccions 
generals. En aquest sentit, 
l’alcalde ha afirmat que 
exigirà el compromís de li-
citació de les obres al nou 

responsable de Foment.

Després de la reunió, els 
representants dels grups 
al Parlament han reiterat 
el seu compromís de do-
nar suport a la reclamació 
presentada per la unitat 
política de Sant Feliu.

L’any passat, el secretari 

d’Infraestructures, Víctor 

Morlán, anunciava que el 

soterrament de les vies 

a Sant Feliu de Llobre-

gat quedava congel·lat a 

l’espera d’una millora pres-

supostària de l’Estat.

Les obres, que havien de 
començar al 2010, tenen un 
pressupost de 130 milions 
d’euros, i suposarien la crea-
ció d’una avinguda urbana 
d’ 1,3 kilòmetres, guanyar 
un nou espai urbà de 52.000 
metres quadrats i la cons-
trucció de 660 vivendes.

POLITICA

Els grups del Parlament dónen suport al 
soterrament de Sant Feliu

Carles Ruiz és escollit nou 
vicepresident de Localret

Els partits amb representació a Sant Feliu s'han reunit amb els representants de la cambra per reclamar unitat

L’elecció de l’alcalde de Viladecans va tenir lloc durant 
l’Assemblea General de l’ens

Renuncia al seu càrrec l’exalcalde 
socialista de Cervelló
Angelino Maestro, a l'oposició des del juny, 
deixa de ser regidor després de 12 anys com 
a primer edil

CERVELLÓ

Maestro, de 65 anys, 
dels quals ha dedicat 
els últims 17 a la polí-

tica municipal, ha manifestat 
aquest dimarts 8 de novem-
bre -a través d’un comuni-
cat del PSC-  que abandona 
l’Ajuntament de Cervelló per-
què “ha arribat l’hora que al-
tres persones més joves aga-
fin el relleu”.

Maestro hauria continuat en 
el cas d’haver pogut exer-
cir el lideratge que li havien 
donat les urnes la passada 

primavera. I és que el PSC 
va ser la llista més votada a 
Cervelló, però un pacte en-
tre CiU, ICV i PPC va apar-
tar els socialistes del govern.

El polític marxa a casa amb la 
sensació d’haver fet els deures. 
De la seva feina com a alcalde, 
el PSC ha destacat la posada 
en marxa del nou ambula-
tori, la creació de dues llars 
d’infants o la protecció del 
medi ambient.

Pau Navascués substi-
tuirà Mestre com a re-
gidor el grup socialista.

VILADECANS

L’alcalde de Viladecans, 
Carles Ruiz, ha estat es-
collit vicepresident de 

Localret, el consorci format 
per les administracions locals 
de Catalunya i impulsor de la 
societat del coneixement. 
L’elecció va tenir lloc durant 
l’Assemblea General de l’ens 
celebrada l'ultima setmana 
d'octubre  a Terrassa. El con-
sorci el presidirà l’alcalde de 
Manresa, Valentín Junyent, 
que ha rellevat en el càrrec 
a l’alcalde de Terrassa, Pere 
Navarro. Les altres dues vi-
cepresidències seran per a 
Antoni Vives, tercer tinent 

d’alcalde de l’Ajuntament de 
Barcelona, i Andreu Francis-
co, alcalde d’Alella. Localret és 
un consorci local, creat l’any 
1997 amb l’impuls de les dues 
entitats municipalistes de 
Catalunya. Té entre els seus 
objectius ajudar al desenvo-
lupament de les xarxes i dels 
serveis de telecomunicacions 
de manera socialment i terri-
torialment equilibrada, així 
com l’aplicació de les noves 
tecnologies de la informació 
i la comunicació (TIC) en la 
millora de l’acció i de la gestió 
dels governs locals.

L’Ajuntament ha desenvo-

lupat de manera especial 
aquest paper d’impulsor de 
les TIC a la nostra ciutat. Sota 
el nom de WILADECANS, la 
ciutat té una identitat digital 
que agrupa cinc projectes 
tecnològics: una prova pilot 
de xarxa de fibra òptica que 
arriba a prop de 2.500 lllars, 
el desplegament d’una xarxa 
Wi-Fi Mesh de cobertura a 
10.000 habitatges, una ofer-
ta de Wi-Fi gratis en equipa-
ments i parcs de la ciutat, la 
instal·lació de 155 pissarres 
digitals en les escoles i un sis-
tema de mobilitat intel·ligent 
per optimitzar la circulació i 
evitar les congestions.
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ENTREVISTA 

“El cambio social de España va a pasar sobre 
todo por Catalunya”

Entrevista a Jorge Fernández Díaz, candidato del PP a La Moncloa por Barcelona

Inmerso en una agotadora 
plena campaña electoral, Jor-
ge Fernández Díaz (Vallado-

lid, 1950) atiende a este medio 
de comunicación en una para-
da que la caravana del PP hace a 
media tarde en Viladecans. 

Pregunta: Con frecuencia se 
dice sobre Mariano Rajoy 
que tiene desapego por Ca-
talunya, ¿puede usted con-
vencernos de lo contrario?
Respuesta: Ningún dirigente 
político de fuera de Catalun-
ya ha estado tanto aquí como 
Mariano Rajoy. Ninguno co-
noce la realidad catalana tan 
profundamente como él. Y ese 
compromiso con Catalunya se 
va a ver reflejado en las urnas el 
próximo 20 de noviembre. De 
la misma manera que Zapatero 
ganó las elecciones en Catalun-
ya, el PSOE ahora las perderá 
aquí. Será el PP quien lidere la 
ola de cambio político que ya 
hay en el conjunto de España.

P: ¿Cómo podría ayudar Ra-
joy a mejorar las cifras del 
paro en el Baix Llobregat?
R: Tenemos una tasa de paro 
del 22%. Es insostenible la si-
tuación actual. No podemos 
convivir con 45 de cada 100 
jóvenes que quieren trabajar 
y no pueden. Estamos con-
denándoles a ser una genera-
ción perdida. Por ello, nuestro 
compromiso es difícil. 

P: ¿Cómo lo harán, en el 
caso de que gobiernen? 
R: Se trata de volver a poner 
en marcha el país, con las re-
formas necesarias y a base de 
generar confianza; tal y como 
hicimos en 1996, cuando en-
contramos unas circunstan-
cias similares a las de ahora, 
con un déficit del 7%. Enton-
ces, logramos dejar España 
en 2004 con la tasa de paro a 
la mitad y con la creación de 
cinco millones de puestos de 
trabajo. 

P: ¿Cómo acometerían un 
reto tan difícil?
R: Se trata de que, entre to-
dos, volvamos a hacer aquello 
ahora. Pero, para ello, habrá 
que decir la verdad a la gente. 
Debemos decirles qué sucede 
para, después, poder pedirles 
austeridad y sacrificios. Lo que 
la gente no acepta es el enga-
ño. No aceptan que las cargas 
caigan en unos y no en otros. 
Esas cargas se deben repartir 
con justicia, equitativamente.

P: ¿Cree que la solidaridad 
de los catalanes -respecto 
al resto de España- debería 
tener algún tipo de límite? 
R: Deber ser siempre limitada 
en el tiempo y en la cuantía. No 
puede ser indefinida. Si no, se 
convierte en dependencia. Ca-
talunya es una comunidad muy 
solidaria con el resto de España. 
Injurian a los catalanes quienes 
desde fuera dicen que son inso-
lidarios. Esta región fue siempre 
profundamente solidaria.  

P: ¿Cuáles son esos límites?
R: Le voy a dar tres criterios 
políticos […] Quien presta la 
solidaridad no puede tener 
una Sanidad, Educación y Ser-
vicios Sociales peores que la 
comunidad destinataria de 
esos fondos. La resultante de 
esa solidaridad no puede ser 
que Catalunya pierda posi-
ciones en el ranking de renta 
per cápita personal; es decir, 
otras comunidades no pueden 
avanzar por delante de ella o 
que ella retroceda, gracias a 
esa solidaridad. Y, finalmente, 
esos fondos han de servir para 
el desarrollo económico y pro-
ductivo de las regiones recep-
toras; es decir, hay que enseñar 
a pescar y no regalar pescados, 
para evitar la dependencia.
P: ¿Cuándo pensaron seria-
mente que podrían lograr 
una alcaldía en el área me-
tropolitana de Barcelona, 
como ha pasado en Castell-

defels o Badalona?
R: Fue tras constatar nues-
tro ascenso en las elecciones 
autonómicas. Fue decisiva la 
elección de Alicia Sánchez 
Camacho como presidenta. 
La clave está en el congreso 
del PPC en julio de 2008, poco 
después del congreso nacio-
nal en Valencia, en que Alicia 
salió elegida. La obtención de 
18 diputados en las catalanas 
fue un paso adelante. Nos 
situó en la centralidad de la 
política catalana y nos conver-
timos en partido de gobierno. 

P: Pero la gran asignatura 
pendiente en Catalunya era 
todavía el terreno municipal.
R: Siempre habíamos fallado 
en las elecciones municipales. 
Pero aprobamos esa asignatu-
ra el pasado 22 de mayo, cuan-
do nos convertimos en tercera 
fuerza política en Catalunya. 
Usted ha citado Castelldefels 
y Badalona, que son muy im-
portantes. Pero es también 
conveniente recordar que ha-
yamos logrado gobernar la Di-
putació de Barcelona, la terce-
ra institución de Catalunya en 
presupuesto; tenemos dos vi-
cepresidencias, la primera y la 
tercera, y gestionamos el 40% 
del presupuesto. Además, ga-
rantizamos la gobernabilidad 
en el Ayuntamiento de Barce-
lona, donde tenemos nueve 
concejales, sólo dos menos 
que el PSC, y sólo cinco menos 
que CIU. El alcalde Xavier Trias 
ya ha dicho que somos el so-
cio preferente para pactar. 

P: Y este domingo llegan las 
elecciones presidenciales.
R: Todo ese crecimiento alcis-
ta del PP en Catalunya se va a 
confirmar el 20-N, cuando ob-
tendremos un apoyo de los ca-
talanes como nunca hemos te-
nido. El cambio social va a pasar 
especialmente por Catalunya.

P: Esa mejora en los resul-

tados del PP en Catalunya 
puede que también arro-
jen un relevo generacional. 
En el caso del alcalde de 
Castelldefels, Manu Reyes, 
¿cree que va a convertirse 
pronto en un hombre de 
peso en el PP partido?
R: No sólo está llamado a ser 
pronto un dirigente impor-
tante del PP de Catalunya, 
sino que eso ya es así. Ya es un 
dirigente destacado. Y es que 
no olvidemos que Manu Reyes 
está a sólo unos días de con-
vertirse en el primer senador 
electo directamente en unas 
elecciones en toda la Historia 
del PP de Catalunya. Es el pri-
mer candidato al Senado. Y 
tenemos fundadas esperanzas 
de que entre en el Senado. 

P: ¿Cuál es la mayor virtud 
de Reyes como político?
R: Ser una persona normal. 
Ser cercano y sencillo. Reyes 
sintoniza con sus vecinos, que 
lo ven como uno de ellos, y no 
como a un extraterrestre o a 
un marciano. Su vocación de 
servicio público le llevó a ser 
candidato a la Alcaldía y los 
electores han confiado en él, 
quien les corresponde tratan-
do de resolver sus problemas.

P: Si Rajoy gana las eleccio-
nes, y la ayuda de Catalunya 
es decisiva para ello, ¿habrá 
algún ministro catalán?
R: Por supuesto. Desde la Pri-
mera República, Revolución 
de la Gloriosa, desde la mo-
narquía de Alfonso XII, desde 
siempre… ha habido minis-
tros catalanes. Pero no le voy 
a decir quién o quiénes van a 
ser porque no lo sé.

P: ¿Podría serlo Josep Piqué?
R: Podrían serlo muchos. La 
cantera de catalanes del PP es 
en este momento lo suficiente-
mente frondosa para que pue-
da haber varios ministros de 
un gobierno de Mariano Rajoy.

“De la misma manera que 
Zapatero ganó las elecciones 
en Catalunya, el PSOE 
ahora las perderá aquí”

“Catalunya no puede tener 
peor sanidad o 
educación que las regiones 
a las que aporta fondos”

“El PP tendrá el 20-N un 
apoyo de Catalunya como 
el que nunca ha tenido”

“Para salir de la crisis, 
como logramos en 1996, 
habrá que decirle la 
verdad a la gente”

“Ningún dirigente político 
de fuera conoce la 
realidad catalana tan 
profundamente como Rajoy”

“Por supuesto que habrá 
ministros catalanes en un 
gobierno de Rajoy”

Jorge Fernández expuso su programa para pequeños y medianos 
empresarios en el Centro de Promoción Económica y Servicios a las 
Empresas de Viladecans, junto a Sergio García, Presidente del Partido 
Popular de Viladecans.
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CASTELLDEFELS

El membres de 
l’Assemblea General del 
Comité Internacional 

dels Jocs del Mediterrani va 
escollir Tarragona per ser 
la seu de l’edició del 2017 
després d’imporsar-se a 

l’Alexandria (Egipto) per un 
estret marge de vots. Una 
decisió que es va prendre 
en la ciutat turca de Mersin 
(anteriorment altres dues 
ciutats espanyoles han estat 
seu d’aquest esdeveniment 
esportiu com Barcelona l’any 
1955 i Almeria, el 2005).

D’aquesta manera Castellde-
fels es converteix en subseu 
de la competició. El Canal 
Olímpic de Catalunya aco-
llirà les proves de piragüis-
me i rem. La candidatura 
de Tarragona 2017 té dotze 

subseus esportives: Barce-
lona (hípica), Calafell (esgri-
ma, futbol i tennis de taula), 
Cambrils (judo, kàrate i tir 
amb arc), Constantí (halte-
rofília), el Vendrell (boxa), 
La Selva del Camp (hand-
bol), Reus (handbol i futbol), 
Salou (triatló, vela i vòlei pla-
tja), Torredembarra (bàdmin-
ton i voleibol), Valls (bàsquet 
i futbol) i Vilaseca (ciclisme, 
lluita i petanca). Cal recor-
dar que el Canal Olímpic ja 
va ser subseu olímpica l’any 
1992, amb motiu dels Jocs 
Olímpcs de Barcelona.

Castelldefels serà subseu dels 
Jocs del Mediterrani 2017

GAVÀ

Més de 260 atletes 
van participar en 
el XXX edició del 

Cross Popular de la Casa 
d’Aragón de Gavà, Vilade-
cans i Castelldefels. El 
vencedor de la cursa dels 

deu quilòmetres en cate-
goria absoluta masculi-
na va ser Rodrigo Torres 
amb un temps de 32’30”. 
Montserrat Cinca, amb 
un registre de 40’40”, va 
guanyar en la categoria 
femenina.

Torres i Cinca guanyen 
el  XXX Cros de la Casa 
d’Aragó

ESPLUGUES

L ’espluguí Ot Pi, dot-
ze vegades campió 
del món de biketrial, 

va rebre la medalla de 
bronze de la Reial Orde 
del Mèrit Esportiu, que 
concedeix la presidèn-

cia del Consell Superior 
d’Esports per distingir 
les carreres esportives 
destacades. El lliurament 
d’aquest reconeixement 
va tenir lloc a la sala 
d’actes de l’INEF de Ma-
drid. 

Ot Pi, medalla de bronze 
de la Reial Ordre del Mèrit 
Esportiu

BAIX LLOBREGAT

B lanes va aco-
llir el Campionat 
d’Espanya de pe-

tanca per dobletes on 
l’equip pratenc masculí 
es va proclamar sots-
campió d’Espanya en 
perdre la final amb el CP 

Complutense per 13 a 9. 
D’altra banda, en la ca-
tegoria femenina, el  CP 
Viladecans va ser novè, 
mentre que en la cate-
goria juvenil el Ciudad 
Cooperativa de Sant Boi 
de Llobregat va finalitzar 
en tretzè lloc. 

El Club Petanca Prat, 
sotscampió Nacional

BAIX LLOBREGAT

El 27 de novembre se 
celebrarà la desena 
edició de la Cursa 

Popular de Sant Climent 
de Llobregat organitza-
da per l’ajuntament amb 
la col·laboració de Joan 
Balbuena i Diputació 

de Barcelona. La sortida 
serà des de la Plaça de la 
Vila. D’altra banda, l’IME i 
l’Ajuntament de Sant Vi-
cenç dels Horts organitza-
ran el 20 de novembre la 
tercera edició de la Cursa 
de Deu Quilòmetres en el 
Parc de la Foneria.   

L’atletisme, protagonista 
durant el mes de 
novembre

El Canal Olímpic de Catalunya acollirà les proves de piragüisme i rem

MOLINS DE REI

El Poliesportiu Munici-
pal de Molins de Rei 
va acollirel Campionat 

d’Espanya d’Halterofília sots 
15. Sis halteres de la Federa-

ció Catalana eren molinencs: 
Édgar Rubio, Daniel Castro, 
Marcos Ruiz, Isabel Caballe-
ro, Noelia Caballero i Josselyn 
Rodríguez. Els sis esportistes 
són veterans militants del 

Club Halterofília Molins de 
Rei, entrenats per David So-
ria. Édgar Rubio va assolir la 
medalla d’argent en la ca-
tegoria 58; el seu company 
de club, Marcos Ruiz, va ser 
també segon en la categoria 
77; i Daniel Castro, or en la 
categoria 85. Pel que fa a les 
noies, la molinenca Isabel Ca-

ballero fou medalla d’argent 
en la categoria 48. 

En aquest Campionat 
d’Espanya han participat les 
principals federacions espan-
yoles: Andalusia, Galícia, Co-
munitat Valenciana, Navarra, 
Melilla, Astúries i Catalunya, 
entre d’altres. 

Un or i tres argents per al Club Halterofilia 
Molins de Rei
El Poliesportiu Municipal va acollir el  
Campionat d’Espanya en la categoria sots 15

Cornellà, escenari de les finals de la Lliga 
Catalana EBA i Femenina 2
La competició se celebrarà en el Parc Esportiu Llobregat els dies 6 i 8 de desembre
CORNELLÀ

La Federació Catalana de 
Bàsquet ha escollit el Parc 
Esportiu Llobregat de 

Cornellà de Llobregat per a la 
celebració de la Final a Qua-
tre de la XXX Lliga Catalana 
EBA i de la IX Lliga Catalana 

Femenina 2. La ciutat viurà la 
segona setmana de desem-
bre –6 i 8- una autèntica festa 
de bàsquet amb els millors 
equips catalans del moment 
entre els quals seran presents 
el Club Bàsquet Cornellà i el 
CB Santfeliuenc, que jugaran 

les semifinals de la Lliga Cata-
lana EBA. Josep Rey, president 
del Club Bàsquet Cornellà, 
està il·lusionat “amb la deci-
sió de la Federació Catalana 
de Basquetbol que la nostra 
ciutat sigui la seu d’aquestes 
dues competicions de gran 

nivell en el bàsquet català. A 
més, haig d’estar agraït amb 
l’ajuntament i amb totes les 
facilitats de col·laboració que 
ha ofert. Espero que durant els 
dies de competició els aficio-
nats al bàsquet puguin gaudir 
de l’espectacle”.

XXX LLIGA CATALANA EBA
Semifinals - 06.12.11 | Parc Esportiu Llobregat

Final - 08.12.11 | Parc Esportiu Llobregat

SEMIFINAL A - 10.00h SEMIFINAL B - 12.00h

Eninter CB Santfeliuenc Valentine Montcada

GUANYADOR SEMIFINAL B

CB CornellàRecambios Gaudí CB Mollet 

GUANYADOR SEMIFINAL A

IX LLIGA CATALANA FEMENINA 2
Final - 08.12.11 | Parc Esportiu Llobregat

10.00h

Segle XXICravic Reus Esportiu
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SANT BOI

L ’equip del Baix Llo-
bregat es va procla-
mar campió de la 

Copa RFEF –Catalunya- i 
es va classificar per a la 
fase nacional. El Santboià 
va fer valer el resultat 
del partit d’anada (2-0) 
ja que el de tornada va 
perdre per 1 a 0 davant 

de la Pobla de Mafumet. 
El Benissalem mallorquí 
serà el seu rival en els 
setzens de final. El partit 
d’anada es jugarà el 24 
de novembre en el camp 
Miquel Pons, mentre que 
la tornada se celebrarà en 
el Joan Baptista Milà de 
Sant Boi de Llobregat l’1 
de desembre. 

El Santboià guanya la final 
de la Copa Federació 

BAIX LLOBREGAT

El XXI Campionat de 
Catalunya de dards, 
disputat a Salou (Ta-

rragona) va coronar, per 
primera vegada, Laura 
Demont, del CEDSAB, com 
a nova campiona de Cata-
lunya de l’especialitat. A 

més també es va imposar 
imposar en la categoria 
de parelles femenines, for-
mant tàndem amb Regina 
Miret  Pel que fa a la clas-
sificació per equips, el Club 
Dards Aigüestoses del Llo-
bregat de Sant Andreu de 
la Barca va ser el campió.

Laura Damont (CEDSAB), 
campiona de Catalunya 
de dards

BAIX LLOBREGAT

L a població del Baix 
Nord va formar 
part del calenda-

ri del circuit de l’Open 
BTT Tour 2011. El mu-
nicipi del Baix Llobre-
gat Nord va aplegar 

la penúltima prova 
d’aquesta competició. 
Com a totes les proves 
del circuit hi van haver 
dos recorreguts -40 i 20 
km- a més de l’infantil. 
Més de 600 ciclistes 
van pendre part. 

El Circuit Open BTT Tour 
2011 va arribar a 
Esparreguera

VILADECANS

L ’atleta viladecanenc 
de l’equip Kafewake 
LNG es va proclamar 

a Manresa campió de 
Catalunya de deu qui-
lòmetres en ruta, amb 
un temps de 29’51″. 

Castillejo, que va assolir 
aquest títol per primera 
vegada, ja pensa en fer 
el salt al marató per als 
Jocs Olímpics de Londres 
de 2012. La prova atlèti-
ca va aplegar gairebé mil 
atletes .

Carles Castillejo, nou "rei" 
dels deu quilòmetres

BAIX LLOBREGAT

La nova Masia ‘Centre de 
Formació Oriol Tort’ ja és 
una realitat en un acte 

d’inauguració emotiu ple de 
llum i color en el qual el pre-
sident del FC Barcelona, San-
dro Rossell, i de la Generalitat 
de Catalunya, Artur Mas, van 
encapçalar una assistència 
repleta de personalitats bar-
celonistes, com gairebé tots 
els expresidents vius del club, 
la majoria de tècnics i juga-
dors actuals del club així com 
els 72 residents actuals i ex 
residents. El club va dur a ter-
me una espectacular posada 

de llarg d’una instal·lació de 
gairebé 6.000 metres qua-
drats distribuïts en cinc plan-
tes d’un cost total de prop de 
11 milions d’euros, i amb una 
capacitat per a 83 esportistes 
de totes les disciplines espor-
tives del club distribuïts en 78 
habitacions. La nova pantalla 
gegant va servir per a projec-
tar imatges de la Masia origi-
nal i de l’actual. Durant l’acte 
va haver actuacions musicals. 
Un espectacular piromusical 
amb focs artificials va posar 
el fermall d’or a una gal·la en 
la qual els ‘Castellers de Vila-
franca’ van elevar dos pilars.

La Masia "Centre de Formació  
Oriol Tort" ja és una realitat
Es va inaugurar la nova instal·lació 
esportiva del FC Barcelona.

SANT FELIU

El jugador del Regal FC Bar-
celona, Juan Carlos Nava-
rro, va rebre la Medalla de 

la Ciutat en reconeixement a 
la seva trajectòria esportiva – 
recentment ha estat escollit el 
millor jugador del Campionat 
Europeu de Bàsquet a Lituà-
nia- i per ser ambaixador de 
Sant Feliu arreu del món i ser 
el principal referent de l’esport 
en el municipi. L’acte es va ce-
lebrar a la plaça de la Vila en 
el marc de la Festa de Tardor. 

D’altra banda, l’Ajuntament 
també va aprovar que les ac-
tivitats vinculades a l’esport 
base de bàsquet de la ciutat 
tinguin com a referent Juan 
Carlos Navarro.

Cal recordar que el consis-
tori ja va retre homenatge al 
santfeliuenc l’any 1999 amb 
el lliurament de la Rosa de la 
Ciutat quan va aconseguir 
la medalla d’or del mundial 
junior de Lisboa amb la se-
lecció espanyola. Posterior-

ment, el 2007 va ser guardo-
nat a la cinquena edició de 
la Festa de l’Esport de Sant 
Feliu amb una menció es-
pecial per la seva trajectòria 

esportiva. El darrer acte de 
reconeixement es va fer a 
l’octubre de 2010 quan es va 
assignar el seu nom al Palau 
Municipal d’Esports.

Juan Carlos Navarro rep la Medalla de la 
Ciutat de Sant Feliu
El guardó és en reconeixement a la seva 
trajectòria esportiva del jugador del 
Barça

CASTELLDEFELS

La Marató del Mediterrani, 
organitzada pels Ajun-
tament de Castelldefels i 

Gavà i la Federació Catalana 
d’Atletisme, van tornar a supe-
rar-se en xifres de participació. 
La setena edició va aplegar 

més de sis mil participants 
que van prendre la sortida de 
la prova, i es consolida un any 
més com una de les carreres 
amb més participació de Cata-
lunya. Rodrigo Borrego i Anna 
Riera es van imposar en la 
prova de marató, mentre que 

Lego Jéremy i Anna-mari Kun-
nuti ho van fer a la Mitja Mara-
tó. Paul Sie Kwasi i Ágata Pe-
droche van guanyar a la cursa 
dels deu quillòmetres. La pro-
va va mantenir les característi-
ques que l’han consolidat com 
una de les més importants del 

calendari atlètic català. La sor-
tida de totes les proves es va 
fer des del Canal Olìmpic de 
Castelldefels. Des d’aquí es va 
fer un recorregut pels litorals 
de Castelldefels i Gavà, per tor-
nar de nou al Canal Olímpic on 
van finalitzar les tres proves. 

La VII Marató del Mediterrani aplega més 
de 6.000 participants
La prova atlètica es consolida com una de les més importants del calendari atlètic català
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EL PRAT

L’Ajuntament del Prat, els 
joves dissenyadors pra-
tencs Alejandro Jiménez 

i Joan Marín, i l’empresa local 
Mármoles Cutillas han arri-
bat a un acord per tal que es 
puguin instal·lar al camí del 
Sorral cinc bancs diferents 
on s’hi pugui descansar.

Jiménez i Marín han dissen-
yat una família de mobiliari 
urbà amb criteris de soste-
nibilitat formada per cinc 
variants diferents de bancs. 
Aquests bancs revaloritzen 
les restes de marbre o de 
granit provinents de la mani-
pulació d’aquests materials.

 Aquestes restes, que seran 
aportats per Mármoles Cu-

tillas, serveixen per omplir 
unes gàbies metàl·liques 
que donen suport als bancs, 
segons han explicat aquest 
dijous fonts municipals.

"Relaja Prat"
Un cop enllestits els cinc 
bancs, l’Ajuntament els tras-
lladarà al camí del Sorral, que 
discorre paral·lel al riu entre el 
Prat de Llobregat  i Sant Boi 
de Llobregat, a on quedaran 
instal·lats. Els models de bancs 
portaran el nom de Relaja Prat.

Els bancs els construirà 
l’alumnat del projecte Tre-
ball jove de l’Escola d’Oficis 
Delta del Llobregat, que dis-
posa d’un curs formatiu de 
soldadura, on es construiran 
les gàbies metàl·liques.

CULTURA

L'arquitecte pratenc 
Joan Busquets rep el 
premi Erasmus

Aposta pel disseny 
local al Prat

Martorell acollirà 
els Premis de 
Reconeixement 
Cultural del Baix

EL PRAT

L’arquitecte català 
Joan Busquets, nas-
cut a El Prat de Llo-

bregat fa 65 anys, ha re-
but de mans del príncep 
Guillem d’Holanda el pre-
mi Erasmus.

Es tracta del premi més pres-
tigiós d’Holanda i que en 
aquesta edició reconeix 

la tasca de l’urbanista i recor-
da la importància de millorar 
el disseny de les ciutats.

L’autor de la transforma-
ció urbanística de Barce-
lona abans dels Jocs Olím-
pics de 1992 ha explicat en 
moltes ocasions que amb 
el seu treball sempre par-
teix d’un anàlisi històric de 
les ciutats.

L’urbanista va ser el responsable de la 
gran transformació de Barcelona 
anterior als Jocs Olímpics de 1992

L’Ajuntament tria dos joves dissenyadors 
pratencs per a la creació de cinc bancs 
diferents al camí del Sorral

MARTORELL

Martorell acollirà l’acte 
de lliurament dels VII 
Premis de Reconeixe-

ment Cultural del Baix Llobre-
gat que es farà a El Progrés el 
proper 25 de novembre.

Els premis tenen com a ob-
jectiu reconèixer la dedica-
ció i el treball de persones, 
col·lectius i entitats del Baix 
Llobregat que hagin tingut 
repercussió pública sobre la 
comarca.

Els PRC compten amb dot-

ze premis que giren al vol-
tant de dotze disciplines: 
Arts Escèniques i Cinema, 
Arts Visuals, Premi de Co-
municació, Cultura Popular, 
Iniciativa Comarcal, Litera-
tura, Música, Preservació 
del Patrimoni , Premi de Pe-
dagogia, Premi de Recerca, 
de Reconeixement Cívic, a 
la Preservació de la Cultura 
Rural i dels Espais Naturals.

Els guardons, que s’entreguen 
cada dos anys, els impulsa el 
Centre d’Estudis Comarcals 
del Baix Llobregat.

Els guardons tenen l’objectiu de 
reconèixer el treball de persones i 
entitats de la comarca
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CORNELLÀ 
ALQUILER CON OPCIÓN A 
COMPRA. Piso seminvo. Cerca 
Eroski. con parking y trastero. 
71m2. + trast. todo nuevo. exterior. 
aire acond. calef. pocos vecinos.

ALQUILER: 850 €/mes

CORNELLÀ 
ALMEDA. EL CORTE INGLÉS. 
ÁTICO EN VENTA O ALQUI-
LER. 130m2. terraza a nivel. vis-
tas. soleado. 3 habitaciones. baño 
completo. sin edificios delante.

200.000 €uros

CORNELLÀ 
ALQUILER O VENTA. SUPER 
PISO. Cerca Mercadona. 125m2. 
+ trza. 4 hab. + despacho. gran 
sal. com. s/a trza. vistas al par-
que. coc. off. Calef. y a.a. Pkg. 

ALQUILER: 1.200 €/mes

ESPLUGUES 
CENTRO. CASA EN VENTA. 2 PLANTAS. 
4 hab. + despacho. 2 bñs. + aseo. coc. off. 
gran sal. com. con chimenea y salida a 
jardín. terraza. garaje 2 coches + motos. 
jardín 300m2. posible piscina. TODA RE-
FORMADA CON MUCHO GUSTO.

PRECIO A NEGOCIAR

CORNELLÀ 
ALQUILER LOFT SEMINUEVO. CA-
LLE CORREOS. Espacio abierto, con 
cocina. sal. com. muy amplio y zona 
de dormir. bñ. independiente. con balc. 
sol todo el día. todo nuevo. aire acond. 

ALQUILER: 675 €/mes

CORNELLÀ 

ALMEDA. GRAN PISO CON PISCINA Y ZONA AJARDINADA. 95m2. 
3 habitaciones. 2 baños. terraza a nivel con vistas a la piscina. PAR-
KING en el mismo edificio.

390.000 €uros

CASTELLDEFELS 
APARTAMENTO EN POAL. Compl. 
reform. 2 hab. gran terraza a nivel. 
Zona deportiva con piscina, tenis, fut-
bol, basquet. Plaza parking en comu-
nidad. Vistas al mar y montaña. A.A.

160.000 €uros

CORNELLÀ 
PRECIOSO PISO EN CORNELLÀ. 
TODO REFORMADO MUY BONITO. 
3 habitaciones. baño. cocina. balcón. 
SOLEADO.

199.000 €uros

MEDI AMBIENT

Alliberades vuit 
tortugues babaua 
a la platja del Prat

Detecten a Begues 
dues plagues més 
que afecten els arbres

Molins de Rei reclama 
la supressió del vial 
de Collserola

EL PRAT

Vuit exemplars de tor-
tuga babaua han estat 
alliberats a la platja del 

Prat davant l’atenta mirada 
de centenars de nens.

La més gran de les vuit tor-
tugues babaues que han es-
tat alliberades a la platja del 
Prat per voluntaris del CRAM 
pesava 80 quilos. 

Els exemplars, que havien estat 
ferits a causa de l’activitat dels 
pescadors, han tornat al mar 
després de ser guarits a les 
piscines del Centre de Recupe-
ració d’Animals Marins (CRAM).

El CRAM ha tancat una tem-
porada en què ha alliberat 
unes 60 o 70 tortugues.

Des de la institució desta-
quen la importància de la 
sensibilització dels pescadors 
i de la població en general.

"Quan vam començar la 
gent se sorprenia en saber 
que al Mediterrani hi havia 
tortugues, i que eren tan 
grans”, ha dit el president de 
l’entitat, Ferran Alegre.

El CRAM també ha creat un 
dispositiu que permetrà a les 
tortugues poder escapar-se 
de les xarxes d’arrossegament 
quan són pescades de forma 
accidental. El dispositiu, en 
la creació del qual també ha 
col·laborat l’Obra Social Caja 
Madrid, ja ha estat provat en 
embarcacions pesqueres del 
delta de l’Ebre.

BEGUES

Durant el que va d’any, 
els experts han detec-
tat dues noves plagues 

procedents del sud-oest 
asiàtic: l’escarbat morrut de 
les palmeres -especialment 
afecta a la canària- i la mos-
ca anomenada drosophila 
suzukii.

Aquesta plaga és “d’obligat 
comunicat, tractament o eli-
minació del exemplar afec-
tat, amb la responsabilitat 
de les accions al propietari”, 
segons han explicat aquest 
fonts municipals.

"Per a fer front a la plaga o 
eliminar la palmera hi ha un 
protocol molt estricte”, han 
assegurat les mateixes fonts.  

"No vetllar per suprimir la 
plaga es considera un delicte 
mediambiental”, han afegit. 

Fins ara, l’Ajuntament 
de Begues ja ha tallat 
una palmera del carrer 
Sant Joan, per estar total-

ment irrecuperable.

Mosca que pica 
la fruita fresca
L’altra plaga que afecta a 
cultius de la zona és la droso-
phila suzuki. Es tracta d’una 
mosca molt similar a la del vi-
nagre, però amb la particula-
ritat que pica la fruita fresca.

A  causa de l’efecte de la mos-
ca, enguany s’han vist afecta-
des algunes explotacions del 
Baix Llobregat. L’Ajuntament 
de Begues està pendent dels 
resultats de l’experimentació 
que esta duent a terme el 
Departament d’Agricultura 
de la Generalitat, per tal 
d’establir els tractaments i 
calendaris de cara per a la 
propera campanya.

De moment els experts 
recomanen als propieta-
ris d’explotacions actives 
o abandonades que “facin 
caure la fruita que resta a 
l’arbre, i que es faci una bona 
labor de llaurat o roturat de 
la terra per tal d’enterrar al 
màxim les pupes, i així evitar 
la seva eclosió”. I és que no 
s’ha demostrat que el com-
postatge sigui efectiu.

MOLINS DE REI

L’ajuntament de Molins de 
Rei, juntament amb el de 
Cerdanyola i Sant Cugat 

del Vallès, ha reclamat a l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona 
que se suprimeixi el projec-
te del vial de cornisa, que ha 
d’unir els tres municipis a 
través de Collserola  amb una 
carretera de 16 quilòmetres.

L’alcalde de Molins de Rei, 
Xavi Paz, ha signat una de-
claració on es compromet 
a dur a terme les accions 
necessàries per a modificar 

el Pla General Metropolità 
(PGM) de 1976 -on estava 
previst el projecte-,  i anul.lar 
la reserva de sòl per a cons-
truïr la infraestructura.

Els alcaldes dels municipis 
afectats consideren que 
és un projecte “obsolet” i 
“innecessari”, donades les 
actuals necessitats de mo-
vilitat. A més, destaquen 
l’impacte ambiental que 
tindria la construcció del 
vial en una zona natural 
com és el Parc Natural de la 
serra de Collserola.

En total, aquesta temporada s’han 
recuperat del mar uns 60 ó 70 
exemplars ferits pels pescadors

L’escarbat morrut i la ‘mosca drosophila’ 
han alterat palmeres i arbres fruiters al Baix

El projecte, previst al Pla General 
Metropolità de 1976, ha d’unir el 
municipi a través del Parc Natural



¡¡PLAN “RENOVE” 
CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

TODO INCLUIDO: caldera, instalación e IVA incluido
PAGO AL CONTADO 9% DESCUENTO

Disponemos de todos los modelos y potencias de calderas

c/Galileo, 224-228, local 2
 08028 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

Thema
F25 NOX

49 €/mes

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB: www.mohergas.es

CALDERAS DE CONDENSACIÓN Y ESTANCAS DE BAJO NOX 0%
3 añossin interesesy sin entrada

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

PRESUPUESTO 
GRATUITO

Tel. 93 490 96 45

CALDERAS DE 
CONDENSACIÓN

Subvención de 
la Generalitat

de350€
trámiteGRATIS

Turbotec Exclusive
VMW 255/4-7

53 €/mes

Cerastar
ZWN-24-7-MFA23

53 €/mes

Novanox
24/24F

47 €/mes


